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Mäntynummen   yhtenäiskoulun Pöytäkirja  
oppilaskunnan   hallitus   (7.-9.)  
_____________________________________________________________________  
 
Oppilaskunnan   hallituksen   kokous  
 
Aika klo   9.00    16.9.2018   
 
Paikka Mäntynummen   yhtenäiskoulu(K2),   Mäntynummenkuja   15,   08500   Lohja  
 
Läsnä:   
 
 
1)   Kokouksen   avaus  

Puheenjohtaja   Anni   Nousiainen   avasi   kokouksen   klo   9.12  
 
2)   Kokouksen   järjestäytyminen  

Sihteerinä   Jerry   Jokivaara.   Pöytäkirjantarkastajat   Roope   Valtakoski   ja   Silja  
Ryhänen.  

 
3)   Laillisuuden   ja   päätösvaltaisuuden   toteaminen  

Puheenjohtaja   Anni   Nousiainen   totesi   kokouksen   lailliseksi   ja   päätösvaltaiseksi.  
 
4)   Esityslistan   hyväksyminen  

Esityslista   hyväksyttiin.  
 
5)   Nälkäpäivä   26.9  

Rahalippaat   löytyvät   keräyspäivänä   radiohuoneesta.   Keräyksen   jälkeen   lippaat   viedään  
Eliselle.   Anni   Nousiainen   muistuttaa   nälkäpäivästä   23.5   ja   26.5   kuuluttamalla.   Tiiariina  
Nummela   muistuttaa   25.5   kuuluttamalla.  

 
6)   Taksvärkkikohde  

Taksvärkkipäivä   on   22.11   perjantaina.   Anni   Nousiainen   hoitaa   kyselyn   aiheesta  
torstaina.  
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7)   Ympäristöprojekti  
Wilmaviesti   aiheesta:   
“ Hei,  
Tämän   lukuvuoden   ympäristösuunnitelma   on   nyt   laadittu   ja   se   edellyttää,   että   oppilaskunta   ottaa  
omalta   osaltaan   siihen   osaa.  
Eli   seuraavat   asiat   pitäisi   tänä   vuonna   toteuttaa:  
-   koulumatkojen   kulkemistavoista   tehtiin   viime   vuonna   kysely,   tämän    kyselyn   tulokset   info-tv:seen    ja  
niistä   yksi   aamunavaus   aiheena   "Miten   liikkuminen   vaikuttaa   hiilijalanjälkeen"  
-    ympäristötaideteos   "lupausten   puu "   ,    joka   on   aloitettu   viime   vuonna   (   jos   oppilaskunta   haluaa  
tämän   vielä   toteuttaa),   pitää   miettiä   miten   lupaukset   puuhun   kiinnitetään  
-   keväällä   toteutettava    ruokahävikkiviikko    (ajankohta   hyvä   sopia   ruokalan   henkilökunnan   kanssa)   eli  
seurataan   viikon   ajan,   paljonko   syntyy   ruokalassa   biojätettä   (punnitaan)   ja   sitten   toinen   viikko   vielä  
myöhemmin,   jolloin   yritetään   hävikkiä   vähentää   (tähän   aiheeseen   liittyviä   aamunavauksia,   julisteita  
ym.   asian   esille   tuomista)  
Olkaa   yhteydessä   minuun,   jos   näistä   asioista   kysyttävää.   
Kiitäen,  
Heidi   F.    ”  
 
Noa   Ryhänen   hoitaa   koulumatkojen   kulkemistapakyselyn   aamunavauksen.   
Lupausten   puun   toteutusta   jatkaa   seuraava   työryhmä:   Anni   Nousianen,   SIlja   Ryhänen,  
Noa   Ryhänen,   Emilia   Väli,   Jerry   Jokivaara   ja   Enna   Benamar.  
Anni   Nousiainen   ehdottaa   että   tehtäisiin   syksyllä   ja   keväällä   ruokahävikkiviikot,   jotta  
saataisiin   hävikin   vähentymistä   seurattua.   Silja   Ryhänen   tekee   julisteen.   Sovitaan   asiasta  
tarkemmin   myöhemmin.  

 
 
8)   Ilmoitusasiat   ja   ehdotukset  

Tukarit   pitävät   halloween   buffettia.  
Halloween-suunnitteluryhmä:   Mikael   Haaranen,   Tiiariina   Nummella,   Emilia   Väli,   Noa  
Ryhänen,   Roope   Valtakoski,   Elmer   Reunala  
Todettiin   että   vappujuhlat   järjestetään  

 
 
9)   Seuraava   kokous  

->   22.10   klo   12.15-13.00  
 
10)   Kokouksen   päättäminen  

Puheenjohtaja   Anni   Nousiainen   päätti   kokouksen   klo   09.53  
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Oppilaskunnan   hallituksen   puolesta  
 

Lohjalla   28.10.2018  
 
 
 
____________________  
Jerry   Jokivaara  
 
 
Pöytäkirjantarkastajat:  
 

  

Roope   Valtakoski  SIlja   Ryhänen  
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